
PROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2018-09-17Dnr 2012

Kommunala handikapprådet

Plats och tid: Kommunhuset, Karpen, kommunhuset, Perstorp kl. 15:00-16:20

Beslutande Elisabeth Holmer (S), ordförande
Linda Gottschalk, vice ordförande
Leif Nilsson
Nicklas Martinsson
Anica Jensen Lantz, tjänstgörande ersättare
Birgitta Berg
Jenny Delén (M), tjänstgörande ersättare
Anette Lantz (M)
Ulla-Britt Brandin (KD)

Övriga deltagande Ulla Myrbäck §§ 16-19
Ulla-Britt Nilsson
Viveca Dahlqvist (PF)
Anders Ivarsson, sekreterare
Alexander Hovander, kostchef §§ 16-18
Magnus Almström, fritidschef §§ 16-18
Arne Eliasson, badföreståndare §§ 16-18

Utses att justera Linda Gottschalk  
Justeringens datum och plats 2018-09-20 Kommunhuset

Paragrafer
16-22

Ordförande 
Elisabeth Holmer

Sekreterare 

Anders Ivarsson

Justerare
Linda Gottschalk  
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PROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2018-09-17Dnr 2012

Kommunala handikapprådet

Innehåll

Upprop

Val av justerare

Tid för justering

§ 16 Tillgänglighet Idrottshallen CT 3

Tillgänglighet Gymnastiksal Norra Lyckan

Handikapparkering Norra  Lyckan m.fl.

Utrymningsvägar Ugglebadet

§ 17 Lift vid utebassängen 4

§ 18 Framkomlighet vid utebadet 5

§ 22 Kontrastmålning Hälsoteket 6

Tillgänglighet Oderljunga skola

Växtlighet vid trottoarer

§ 20 Namnbyte på KHR 7

§ 19 Incident vid järnvägsstationen 8

§ 21 Information från styrelser och nämnder 9
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2018-09-17

Kommunala handikapprådet

Utdragsbestyrkande

§ 16

Tillgänglighet Idrottshallen CT

Sammanfattning
Linda Gottschalk tar upp handikappanpassningen i idrottshallen, och den handikapptoalett 
som finns i bottenvåningen. Magnus Almström konstaterar att fastigheten är byggd 1958, och 
inte är handikappanpassad enligt nutida normer. En grind sattes upp för att förhindra stölder 
som förekom. Den handikapptoalett som byggdes för fyra-fem år sedan förlades innanför 
grinden av utrymmesskäl. Dessa frågor borde hanterats redan när byggnationen skedde. 
Handikapparkering skulle kunna åtgärdas ganska enkelt, men det är oklart om det är 
parkeringsmark. Där finns idag skylt som uppger att det är parkering för besökande.

Kommunala handikapprådet beslutar,

att notera informationen

Beslutet skickas till
Tekniska kontoret
Byggnadsnämnden
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2018-09-17

Kommunala handikapprådet

Utdragsbestyrkande

§ 17

Lift vid utebassängen

Sammanfattning
Den befintliga liften går inte ända ner till vattnet, och har dessutom fått sig en törn. Den 
behöver tas upp för investering. Liften har funnits sedan 2011, och har använts flera gånger 
under sommaren. Den kräver dock för mycket egen kraft för att vara tillfyllest. Till nästa 
sommar kommer inomhusbadet att göras vid för att minska halkrisken. En kortsiktig lösning 
efterfrågas, med mattor eller annat.

Kommunala handikapprådet beslutar,

att notera informationen

Beslutet skickas till
Tekniska kontoret
Ugglebadet
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2018-09-17

Kommunala handikapprådet

Utdragsbestyrkande

§ 18

Framkomlighet vid utebadet

Sammanfattning
Utrymmet mellan bassängområdet, barnbassängen och lekplatsen är gräsbevuxet, det vore 
önskvärt med plattläggning för att göra det mer framkomligt även med rullstol. 

Kommunala handikapprådet beslutar

att notera informationen

Beslutet skickas till
Tekniska kontoret
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2018-09-17

Kommunala handikapprådet

Utdragsbestyrkande

§ 22

Kontrastmålning Hälsoteket

Sammanfattning
Kontrastmålning på Hälsoteket saknas vid golvlister, fönster och dörrkarmar. Frågan har 
tagits upp tidigare. Alexander Hovander lovar att åtgärda frågan snarast.

Kommunala handikapprådet beslutar

att notera informationen

Beslutet skickas till
Tekniska kontoret
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2018-09-17

Kommunala handikapprådet

Utdragsbestyrkande

§ 20

Namnbyte på KHR

Sammanfattning
Frågan om namn på nuvarande Kommunala handikapprådet togs upp till diskussion, mot 
bakgrund av bland annat pågående översyn av reglementen för styrelser, nämnder och råd. 
Som förslag nämns Kommunala Funktionsrättsrådet och Kommunala Tillgänglighetsrådet.

Kommunala handikapprådet beslutar

att förorda namnbyte till Kommunala Tillgänglighetsrådet

Beslutet skickas till
Kommunfullmäktige
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2018-09-17

Kommunala handikapprådet

Utdragsbestyrkande

§ 19

Incident vid järnvägsstationen

Sammanfattning
Nicklas Martinsson tog upp en incident vid järnvägsstationen i Perstorp den 2 augusti, där 
väntande resenärer uppmanades att ta sig över till perrong 2, trots att den är avstängd. Det 
uppstod en uppenbar risk för olycka när människor rörde sig på spåret samtidigt som ett tåg 
var på väg att komma in på stationen. Incidenten har anmälts till Trafikverket.

Kommunala handikapprådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2018-09-17

Kommunala handikapprådet

Utdragsbestyrkande

§ 21

Information från styrelser och nämnder

Sammanfattning
Barn- och utbildningsnämnden redovisar att kulturhuset har invigts.
Kultur- och fritidsnämnden kompletterar med att handikapphissen når tre plan, även logerna 
där hela våningen tillgänglighetsanpassats. Idrottshallen kommer att besökas vid nästa 
sammanträde, såväl ute- som innemiljö. Vallokalen ska ha fungerat för alla. Ett förslag inför 
nästa val är att ha en kö särskilt för dem som har svårare att röra sig.
Byggnadsnämnden redovisar att korsningen vid järnvägen är färdig och Torggatan är på gång. 
Det har inte kommit in så många byggärenden på senare tid, det kan tillta under hösten. En 
diskussion kommer upp om de taktila plattorna, som ibland ger intryck av att det är 
övergångsställe.
Socialnämnden redovisar att det finns lediga platser på Österbo och Ybbåsen. 
Trygghetslarmen sköts återigen av Telenor, efter att det inte fungerat som de skulle. Projektet 
DIDEC pågår på Österbo. 
Linda Gottschalk redovisar att en ordentlig ramp installerats på Arthur Lundqvistgården. Det 
finns önskemål om en träffpunkt för förtidspensionerade m.fl. Frågan är om det vore möjligt 
att använda cafeterian på Ugglebadet?

Kommunala handikapprådet beslutar

att notera informationen

Beslutet skickas till
Valnämnden
Socialnämnden
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